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Legnica, dnia 12 kwietnia 2021 r. 

  
           Szanowny Pan 

Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 

 

 

I N T E R P E L A C J A  nr 71/ IN /21 

 

Dotyczy: Zabezpieczenia terenu przy al. Marszałka Józefa Piłsudskiego i ul. Władysława Sikorskiego. 

 

Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy, 

zwracam się z wnioskiem o podjęcie działań, mających na celu rozwiązanie problemu zachowania 

czystości i porządku na działce należącej do gminy Legnica. 

Teren ten jest aktualnie sprzątany przez mieszkańców, w ramach spontanicznej akcji pod hasłem 

„Wiosenne Porządki”. Bez odpowiedniego zabezpieczenia oraz wyposażenia w adekwatną do 

terenu ilość koszy na śmieci można domniemywać, że za niedługi czas akcje sprzątania będą 

nieskuteczne. 

 

Przywołując słynne już na całą Polskę słowa ZDM w Legnicy „zostawiając śmieci w miejscu ogólnie 

dostępnym i o dużym natężeniu, jakim jest przystanek autobusowy, naraża się użytkowników drogi 

na utratę zdrowia lub życia”. Wobec faktu, iż bezpośrednio przy przystanku zalegają ogromne ilości 

śmieci, istotne jest, aby teren należący do gminy został zachowany w czystości i porządku, aby nie 

narażać mieszkańców na utratę zdrowia i życia. 

 

Bardzo proszę o podjęcie działań, które zagwarantują utrzymanie czystości na terenie polany 

ograniczonej al. Piłsudskiego, ul. Dąbrówki, ul. Jaskółczą  i ul. Łabędzią. 

 

 

 

 

  pl. Słowiański 8 

  59-220 Legnica 
        Aleksandra  Krzeszewska 
       Radna Rady Miejskiej Legnicy 

 

         aleksandra.krzeszewska@op.pl 

  
 

mailto:aleksandra.krzeszewska@op.pl


                          Strona 2 z 2 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Wnosząc o podjęcie interwencji wskazuję, że podjęty problem dotyczy ogółu mieszkańców Legnicy 

i leży w jego interesie co wypełnia wymogi wynikające wprost z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz.1764 oraz Dz.U.z 2017 r. 

poz.933), dlatego też uważam, iż interpelacja jest zasadna zarówno na gruncie obowiązujących 

przepisów, jak i oczekiwań mieszkańców naszego Miasta. 

 

 
 

Aleksandra Krzeszewska 


